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Duminică, 27 
octombrie, prin 
ordinul prefectului 
județului Ilfov, 
consilierii aleși în 
comuna Afumați 
în urma alegerilor 
locale din 9 iunie 
2024 au fost 
convocați pentru 
ceremonia de 
constituire a 
Consiliului Local. 
Evenimentul 
a debutat cu 
interpretarea 
Imnului Național 
de către apreciata 
artistă Laura 
Ion, urmată 
de o slujbă de 
binecuvântare 
oficiată de preoții 
din localitate.

Cristina NEDELCU

La ceremonie au par-
ticipat prefectul Simo-
na Neculae, alături de 
subprefecții Andrei Scu-
telnicu și Alexandru Cos-
tin Ojog, președintele 
Consiliului Județean Il-
fov, Hubert Thuma, se-
natoarea Nicoleta Pau-
liuc și deputatul Daniel 
Gheorghe.

Prefectul județului a 
citit ordinul de convocare 
privind ceremonia de con-
stituire a Consiliului Local 
al comunei Afumați și a 
dat cuvântul secretarului 
general Marin Elena Bea-
trice, care a anunțat că 
ședința este condusă de 
decanul de vârstă al con-
silierilor, cu sprijinul a doi 
consilieri tineri. Chirața 
Gheorghe, desemnat pre
ședinte de vârstă, a ci-
tit hotărârea Judecătoriei 
Buftea, din 14 octombrie 
2024, prin care au fost 
validate mandatele con-
silierilor locali aleși. Ast-
fel, prin încheierea da-
tă în ședința din camera 
de consiliu, din data de 
14.10.2024, de către Ju-
decătoria Buftea, în do-
sarul 27543/94/2024 pri-
vind validarea mandate-
lor de consilieri, instanța 
a dispus: ”Admite în parte 
cererea formulată de pe-
tentul secretarul general 

al UAT Afumați. Validea-
ză mandatele de consilieri 
locali aleși în urma alege-
rilor locale desfășurate în 
data de 09.06.2024 în co-
muna Afumați din județul 
Ilfov, după cum urmează: 
Partidul Național Liberal: 
1. Pascu MariusAlexan-
dru, 2. Gheorghe Chirața, 
3. Voicu Elena, 4. Coandă 
Victoria, 5. Uță Răzvan
Alexandru, 6. Ioniță Cris-
tinaGeorgiana, 7. Tudor 
Niculae, 8. Pena Mari-
an, 9. Ghene Mircea Mi-
rel, 10. Obrișcă Tudor. 
Alianța Electorală Partidul 
Social Democrat și Parti-
dul Verde: 1. Pena Mari-
anTraian. Alianța pentru 
Unirea Românilor: 1. Ivan 
Aneta”. Consilierii aleși și 
validați de Judecătorie 
au depus jurământul în 
ordine alfabetică, cu mâ-
na pe Biblie și Constituția 
României, iar prefectul a 
confirmat ulterior înde-
plinirea condițiilor legale 
pentru constituirea Con-
siliului Local al comunei 
Afumați. Drept urmare, 
primarul ales Gabriel Du-
mănică, reprezentant al 
Partidului Național Libe-
ral, validat prin hotărâ-
re definitivă, a depus la 
rândul său jurământul de 
credință.

În urma alegerilor 
locale din 9 iunie 2024, 
componența Consiliului 
Local Afumați este ur-
mătoarea: PNL: 11 con-
silieri, Alianța Electorală 
PSDPartidul Verde (Ver-
zii): 3 consilieri (în pre-
zent, 1 PSD și 2 Partidul 
Verde) și AUR: 1 consilier. 

Gabriel Dumănică şi 
noul Consiliu Local Afumaţi: 

o promisiune de stabilitate şi creştere Un angajament 
reînnoit, cu 
seriozitate și 
respect față de 
comunitate

A sosit momentul 
dis cursurilor, iar prima-
rul reales, Gabriel Du-
mănică, a mulțumit tu-
turor oaspeților săi pen-
tru prezența la eveni-
mentul desfășurat la Ba-
za Sportivă de la pădurea 
Afumați. ”Am avut onoa-
rea de a depune jurămân-
tul de învestire pentru al 
cincilea mandat de primar 
al comunei Afumați. Este 
un angajament pe care îl 
renoiesc, cu seriozitate și 
respect față de întreaga 
comunitate afumățeană. 
Votul de încredere care 
mia fost acordat la alege-
rile locale din 9 iunie 2024 
mă onorează și mă moti-
vează să continui, alături 
de echipa din primărie și 
consilierii locali, munca 
dedicată dezvoltării comu-
nei noastre. În următoa-
rea perioadă, prioritatea 
noastră rămâne aceeași, 
să continuăm moderni-
zarea comunei, să valo-
rificăm oportunitățile de 
finanțare, să finalizăm 
proiectele începute și să 
deschidem noi direcții de 
dezvoltare pentru loca-
litatea noastră. Avem o 
comună frumoasă, iar cu 
investițiile ce se vor rea-
liza în următorii ani, va 
deveni o localitate de ni-
vel european. Doresc să 
mulțumesc tuturor afu
mă țenilor pentru sprijin 
și susținere. Doamne aju-
tă!”, a declarat primarul 
Gabriel Dumănică.

Președintele Consiliu-
lui Județean Ilfov, Hubert 
Thuma, l-a felicitat pe pri-
marul Gabriel Dumăni-
că și pe consilieri, aver-
tizândui totodată asu-
pra dificultăților viitoru-
lui mandat. ”Presiunea pe 
localitatea dvs va crește, 
pentru că Bucureștiul es-
te blocat din punct de ve-
dere urbanistic. Și atunci, 
tot mai mulți dezvoltători 
încearcă să construiască 
în Ilfov. Domnul primar a 
reușit în ultimii 16 ani să 
nu oprească investițiile 
private din Ilfov, pentru 
că nu ne opunem creșterii 
economice, evident, sun-
tem liberali și ne dorim 
acest lucru, dar să ținem 
întrun echilibru sănă-
tos dezvoltarea urbanisti-
că, cu nevoile cetățenilor 
care vor să se mute aici, 
dar și cu un trai de viață 
decent. Și, domnule pri-
mar, aceasta va fi și ur-

mătoarea dumneavoas-
tră provocare, să țineți 
întrun echilibru această 
dezvoltare care, pe alo-
curi, în unele localități, a 
cam luato razna. Datoria 
unui primar este, evident, 
să identifice probleme-
le, să vină cu soluții,  săși 
asume, să implemente-
ze soluțiile și să dezvolte 
localitatea. Aveți în Con-
siliul Județean, în mi-
ne, în colegii de la Con-
siliul Județean, în parla-
mentarii din Ilfov, cei doi 
prezenți aici, doamna se-
nator și cu domnul depu-
tat, în doamna prefect, un 
sprijin, domnule primar, 
și vom sta alături pen-
tru orice proiect care es-
te benefic localității pe ca-
re o conduceți”, a spus 
președintele CJI. 

Senatoarea Nicoleta 
Pauliuc a subliniat, la în-
ceputul discursului său, că 
este prima localitate vizita-
tă unde a întâlnit un număr 
considerabil de doamne în 
Consiliul Local, adăugând 
cu umor: „Cu atâtea doam-
ne consilier, nu poate exis-
ta  vreun scandal în consi-
liu”, exprimânduși convin-
gerea că experiența doam-
nelor și toate calitățile pe 
care le aduc femeile întro 
colectivitate se vor reflec-
ta și în următorii patru ani. 
Senatoarea a continuat, 
apreciind că ziua este una 
deosebită, un moment de 
mândrie pentru primar și 
pentru colegii săi care pre-
iau mandatul cu responsa-
bilitate. „Această responsa-
bilitate aduce numeroase 
oportunități, dar și provo-
cări. Sunt convinsă că, ală-

turi de consilierii locali, veți 
avea toate resursele nece-
sare pentru a depăși aces-
te provocări,” a declarat se-
natoarea, observând că ce-
le cinci mandate ale prima-
rului echivalează cu 20 de 

ani în slujba comunității – 
o adevărată profesie, ce 
vorbește despre omul și lu-
crurile bine făcute pentru 
această localitate.

La rândul său, depu-
tatul Daniel Gheorghe, a 

spus că este o bucurie să 
se reîntâlnească cu Ga-
briel Dumănică, pe care îl 
cunoaște de foarte mulți 
ani, semnalând faptul că 
edilul sa luptat să dea o 
viziune și un sens de dez-

voltare comunității din 
Afumați. ”Am remarcat 
la dl. primar optimismul, 
dorința de a mișca lucruri 
și apropierea de oameni. 
Mereu a fost un om se-
nin, un om zâmbitor, un 
om care a știut cum să fie 
lângă cetățeni și lângă co-
munitate. Și asta este mi-
siunea aleșilor locali, să 
apărați comunitatea, să 
creați unitate și să aveți 
forța de a fi cu toții o echi-
pă în interesul comunității 
din Afumați și în intere-
sul tuturor cetățenilor din 
această localitate. Până la 
urmă, oamenii vau oferit 
onoarea de ai reprezen-
ta, acum este timpul ca și 
dvs să le întoarceți aceas-
tă onoare pe ceea ce re-
prezintă serviciul public 
în slujba cetățenilor și în 
virtutea a ceea ce repre-
zintă premisele de dezvol-
tare ale Afumațiului. (…) 
Cred că aveți șansa să fiți 
una din localitățile cu dez-
voltarea cea mai stabilă, 
compactă și coerentă din 
județul Ilfov și este foarte 
bine că atunci când este 
în joc interesul oamenilor 
și interesul comunității să 
aveți forța de a răspunde 
pe o singură voce”. 

Prefectul Simona Ne-
culae ia felicitat pe toți 
aleșii și lea mulțumit 
pentru curajul de a intra 
în administrația publică și 
de a se dedica oameni-
lor. „Vă doresc multă să-
nătate, realizarea tuturor 
dorințelor pe plan perso-
nal și profesional, spor la 
treabă și Dumnezeu să vă 
țină sănătoși!”, a transmis 
prefectul.


